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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  14/09/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

   

 

ΘΕΜΑ:  «Χορήγηση ιματισμού στα στελέχη του Στρατού Ξηράς και 

λειτουργία του 700 Στρατιωτικού Εργοστασίου» 

 

Αξιότιμε Υπουργέ, 

         

Η ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΛΥΣΗ επανειλημμένως έχει τονίσει την ανάγκη στήριξης 

της ελληνικής αμυντικής βιομηχανίας και της  εν γένει ελληνικής 

στρατιωτικής παραγωγής.  

 

Σύσσωμες οι Ένοπλες Δυνάμεις και ο Στρατός Ξηράς καθημερινά δρα με 

σθένος και γενναιότητα προς υπεράσπιση της εθνικής μας ακεραιότητας 

και των εθνικών συμφερόντων. Στη σύγχρονη πλέον εποχή που διάγουμε, 

οι απαιτήσεις είναι τεράστιες και γι’ αυτό ο εξοπλισμός τους πρέπει να 

είναι σύγχρονος και υψηλής τεχνολογίας.  

 

Πολλές φορές κατά το παρελθόν, είχαν αναδειχθεί προβλήματα που 

αφορούσαν τον ιματισμό των στελεχών του Στρατού Ξηράς, καθώς οι 

στρατιωτικές στολές, τα άρβυλα, ακόμα και οι στολές των μαθητών 

στρατιωτικών παραγωγικών σχολών ήταν ξεπερασμένες και δεν 

αποτελούσαν προϊόν ελληνικής παραγωγής. 

 

Παρά το γεγονός ότι ο Στρατός Ξηράς διαθέτει στρατιωτικά εργοστάσια 

ιματισμού, όπως το 700 ΣΕ, είναι απορίας άξιο γιατί δεν υπάρχει ελληνική 

ή επαρκής παραγωγή για να καλύψει τις ανάγκες του στρατού ξηράς.   
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Το 700 Στρατιωτικό Εργοστάσιο (στρατόπεδο ''ΣΧΗ ΜΑΓΓΙΩΡΟΥ'') 

είναι εργοστάσιο που κατασκευάζει είδη ιματισμού και υπόδησης για τις 

ανάγκες του Στρατού Ξηράς, διαθέτοντας διάφορα παραγωγικά τμήματα  

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτάται ο Υπουργός: 

1) Επιτρέπει η σημερινή κατάσταση του 700 ΣΕ την παραγωγή 

στρατιωτικού ιματισμού; 

2) Πόσο στρατιωτικό και πολιτικό προσωπικό διαθέτει το άνω 

στρατιωτικό εργοστάσιο και τι ποσότητες παραγωγής δύναται να 

καλύψει; 

3) Είναι δυνατή η παραγωγή ιματισμού και υπόδησης με άρβυλα νέας 

τεχνολογίας και νέες στολές (φαιοπράσινες) από το 700 ΣΕ; 

 

                             Ο ερωτών Βουλευτής 

                                       Αντώνιος Μυλωνάκης 

 




